
Aan het college van B. en W. van de gemeente Olst Wijhe 
t.a.v. de voorzitter, de heer A.G.J. Strien 
 
 
 
Olst Wijhe, 23 februari 2015 
 
 
Betreft: Schriftelijke vragen m.b.t. de mogelijke start van een eigen sociale werkvoorziening door de 
gemeente Raalte 
 
 
 
Geachte heer Strien, 
 
Uit de media hebben wij kunnen vernemen dat de gemeente Raalte overweegt om een eigen sociale 
werkvoorziening op te zetten. Dat zou betekenen dat de Raalter medewerkers van de sociale 
werkvoorziening die nu bij Sallcon in dienst zijn worden ‘overgenomen’ door de eigen 
werkvoorziening van de gemeente Raalte. 
 
Sallcon verzorgt voor onze gemeente de sociale werkvoorziening. De gemeenten Deventer en Olst-
Wijhe zijn beide aandeelhouder van Sallcon. Naar aanleiding van genoemde voornemens in Raalte 
leven zowel bij de PvdA fractie in Deventer als bij de PvdA fractie in Olst-Wijhe de volgende vagen.  
 

1. Zijn de college’s van B&W van Deventer en Olst-Wijhe, als aandeelhouders van Sallcon,  
geïnformeerd door de gemeente Raalte over het voornemen de sociale werkvoorziening in 
eigen beheer te nemen? 

2. Is de groep medewerkers vanuit Raalte bij Sallcon van een zodanige omvang dat de 
terugtrekking van deze groep de bedrijfsvoering van Sallcon ernstig zal beinvloeden? 

3. Wat zouden de gevolgen van de Raalter plannen kunnen zijn voor de medewerkers uit Olst-
Wijhe die bij Sallcon werkzaam zijn? 

4. Is te verwachten dat terugtrekking van de medewerkers uit Raalte de stabiliteit van Sallcon in 
gevaar zal brengen? 

5. Is te verwachten dat de kosten voor sociale werkvoorziening toenemen voor de 
‘achterblijvende’ gemeentes Olst-Wijhe en Deventer? 

6. Is er sprake van een toenemend financiëel risico voor de gemeentes Deventer en Olst-Wijhe 
in hun rol van eigenaar van Sallcon? 

 
De fractie van de PvdA ziet uw antwoorden op deze vragen graag tegemoet, 
Met vriendelijke groet, 
 
Annelies Boerman 
PvdA Olst-Wijhe 
 


